
اخبارخبر كوتاه
از سوی مدیر ارتباطات و امور بین الملل شهرداری

برنامه عملیاتی مدیریت ارتباطات تقدیم شهردار رشت شد

معاون اول رئیس جمهوری عنوان کرد:

فولاد مباركه ضمن حضور در جبهۀ تولید  به خوبی از سلامت كاركنان صیانت كرده است

راه اندازی سامانه اتوماسیون املاک شهرداری كرج، اقدامی ارزشمند و كم نظیر در كشور

پیشنهادی  های  برنامه  و  فعالیتها  رئوس 
مدیریت ارتباطات و امور بین الملل شهرداری رشت 
در سال ۱۳۹۹ از طرف علیرضا قانع به دکتر حاج 
این  شد.در  تقدیم  و  ارائه  رشت  شهردار  محمدی 
برنامه عملیاتی با تشریح مقدمه ای از لزوم داشتن 
مجموعه  و  اهداف  کارها،  بهتر  انسجام  برای  برنامه 
اقداماتی که قابلیت اجرایی بر اساس شرح وظایف 
ارائه  دارند،  را  مختلف  بخشهای  در  مدیریت  این 
شد.تهیه و تولید خبر، اطلاع رسانی و آگاهی بخشی 
و برنامه های اصلی در این زمینه و همچنین تلاش 
های  برنامه  اولین  از  شهر  خبرگزاری  ایجاد  برای 
پیشنهادی ارائه شده بود و همچنین تولید و انتشار 
ویدئویی، حضور  مجله  ای(،  مدیا)چندرسانه  مالتی 
اپلیکیشن  طراحی  اجتماعی،  های  شبکه  در  فعال 
هفتگی،  بولتن  تدوین  و  تهیه  رشتوند،  اختصاصی 
تهیه و انتشار ماهنامه آوای بلدیه، طراحی و چاپ 
پیام  ارسال  رشت،  شهرداری  عملکرد  های  کتابچه 
کوتاه به مناسبتهای مختلف، فعالیت های سمعی و 
بصری و... از فعالیتها در این بخش عنوان شده است.
بولتن  تهیه  استان،  با رسانه های  ارتباط  در زمینه 
مکتوب و رایانه ای از اخبار سایت ها و روزنامه ها، 
سامانه رصد و پایش اخبار و محتوا، ارتباط با صدا و 
سیما، ارتباط با رسانه ها، شیوه های مختلف ارتباطی 

انواع رسانه  برابر  و...، استراتژی شهرداری رشت در 
ها، نحوه پرداختی به رسانه های مختلف و... در این 

برنامه پیشنهاد شده است.
انجام   مردمی،  ارتباطات  برقراری  چگونگی 
محیطی،  تبلیغات  افکارسنجی،  و  پژوهش 
از  نیز  و...  شهری  های  تلویزیون  از  گیری  بهره 
پیشنهادهای مشخص مدیریت ارتباطات شهرداری 

تشریفات،  به  مربوط  های  است.برنامه  بوده  رشت 
بازدیدها، افتتاحیه ها، دیدار با مسوولان، انتشارات، 
نامگذاری معابر و... از دیگر بخش های این برنامه 
این  الملل  بین  امور  شد.واحد  اعلام  عملیاتی 
قراردادهای  عقد  همچون  اقداماتی  نیز  مدیریت 
و  روزها  با  مرتبط  های  برنامه  خواهرخواندگی، 
خلاق  شهر  ابریشم،  راه  المللی،  بین  مناسبتهای 

خوراک شناسی، ارتباط با یونسکو، فعالیتهای مرکز 
ایجاد فرصت  خلاقیت و نوآوری، آکادمی خوراک، 
کرد. خواهد  دنبال  را  و...  گذاری  سرمایه  های 
مدیریت  ها،  معاونت  عمومی  روابط  کار  بر  نظارت 
از  مناطق  های  مدیریت  و  سازمانها  ستادی،  های 
دیگر برنامه های پیشنهادی ارائه شده با یک شیوه 
نامه مشخص بوده است که در جای خود اهمیتی 
مجامع  و  ها  کمیسیون  در  دارد.عضویت  فراوان 
برنامه  و  الکترونیکی  ارتباطات  برقراری  عمومی، 
ریزی برای آموزش حرفه ای مسوولان و کارکنان 
روابط عمومی ها از دیگر اقدامات اساسی این برنامه 
و  ارتباطات  مدیر  قانع  شد.علیرضا  اعلام  عملیاتی 
امور بین الملل شهرداری رشت با تقدیم این برنامه 
عملیاتی در ۸۵ صفحه به دکتر ناصر حاج محمدی 
به طور مشخص در هر زمینه قابلیت های اجرایی 
این برنامه ها را تشریح کرد و در پایان نیازمندیها، 
را  درخواست  مورد  اولیه  امکانات  و  لازم  ابزارهای 
نیز مطرح نمود.دکتر ناصر حاج محمدی ضمن ابراز 
رضایت از برنامه عملیاتی پیشنهادی، قول همکاری 
الملل  بین  امور  و  ارتباطات  مدیریت  با  مساعد 
شهرداری رشت را داد و از علیرضا قانع خواست در 
هر مرحله از پیشرفت کار، نتایج و بازخوردها را به 

آگاهی و اطلاع وی برساند.

فولاد  شرکت  مدیرعامل  عظیمیان  حمیدرضا 
با  ویدئوکنفرانس  به صورت  مبارکه در جلسه ای که 
حضور دکتر اسحاق جهانگیری، معاون اول ریاست 
جمهوری، وزیر صمت و معاونان این وزارتخانه برگزار 
شد، گزارشی از دستاوردهای فولاد مبارکه در حوزۀ 
تداوم تولید و اقدامات مدیریت شرکت برای حفظ 
سلامت کارکنان در مقابل ویروس کرونا ارائه کرد.
رئیس جمهوری  اول  معاون  جلسه،  این  جریان  در 
پس از استماع این گزارش، ضمن ابراز خرسندی از 
تدابیر این شرکت برای حفظ سلامت نیروی انسانی 
جبهۀ  در  حضور  ضمن  مبارکه  فولاد  کرد:  تصریح 
تولید به خوبی از سلامت کارکنان صیانت کرده است. 
وی با تأکید بر اهمیت تولید برای کشور، خاطرنشان 
کرد: برای ما اهمیت داشت که بدانیم فولاد مبارکه 
به عنوان یک مرکز بزرگ صنعتی و با توجه به تعداد 

زیاد کارکنانی که در آنجا مشغول به کار هستند و 
کرده  اتخاذ  تدابیری  چه  تولید،  حفظ  ضرورت  نیز 
که در این شرایط ویژه به جهت جلوگیری از شیوع 
بیماری کرونا، با مشکل اساسی و بحران روبه رو نشده 
است. اکنون پس از شنیدن گزارش اقدامات خوب 
صورت گرفته از آقای مهندس عظیمیان، جا دارد از 
ایشان و دیگر همکارانشان در فولاد مبارکه به جهت 
ادامۀ  و  صورت گرفته  مراقبت های  و  پیش بینی ها 
حضور در جبهۀ تولید و کمک به چرخ اقتصاد کشور 
تشکر کنم.وی در ادامه افزود: ازجمله موارد مهمی 
که به نظر من در خصوص مقابله با شیوع بیماری 
دارد،  اولویت  آن  از  ناشی  تبعات  کاهش  و  کرونا 
است که  به گروه هایی  اورژانسی  و  فوری  رسیدگی 
آسیب پذیری بیشتری دارند. در مورد بیماری کرونا 
مشخص  که  آن طور  و  کرد  ساده اندیشی  نباید  هم 

با  قطعی  مقابلۀ  برای  در جهان  لحظه  این  تا  شده 
این ویروس، راهکار قطعی علمی پیدا نشده است؛ 
بنابراین تصور اینکه مثلا تا یک ماه آینده این موضوع 
خاتمه پیدا خواهد کرد، تصور درستی نیست.دکتر 
جهانگیری تأکید کرد: در مورد ادامۀ فعالیت مردم 
و بخش های تولیدی که می خواهند نیازهای ضروری 
اندیشیده شود  راهکاری  باید  کنند  تأمین  را  مردم 
کرونا، ضمن  وجود  با  هم زمان  بتوانند  نیز  آن ها  تا 
مراقبت از سلامت کارکنان، به فعالیت های خود ادامه 
دهند.معاون اول رئیس جمهور خطاب به حاضران در 
جلسه افزود: دلیل این که بنده با حساسیت از مدیران 
عامل فولاد مبارکه و ایران خودرو به عنوان واحدهای 
بزرگ تولیدی دربارۀ تدابیر آن ها با توجه به تعداد 
زیاد کارکنان و ضرورت ادامۀ تولید سؤال کردم این 
است که به همۀ مدیران تولیدی تأکید مضاعف کنیم 

که صیانت و مراقبت از سلامت کارگران هم زمان با 
تولید برای حفظ تعادل تولید کشور مورد توجه قرار 
چه  هر  بیماری  این  کرد  امیدواری  ابراز  گیرد.وی 
شود.بنابراین  دور  جهان  کشورهای  همۀ  از  زودتر 
گزارش، در این جلسه حمیدرضا عظیمیان مدیرعامل 
حوزۀ  وسعت  به  اشاره  مبارکه ضمن  فولاد  شرکت 
فعالیت های این شرکت در گسترۀ کشور، به اجرای 
طرح غربالگری کارکنان شرکت فولاد مبارکه و انجام 
تدریجی آزمایش خون از   تمام کارکنان اشاره کرد 
و به شرح تمامی اقدامات صورت گرفته از اواخر سال 
گذشته، با هدف ادامۀ فرایند تولید با در نظر گرفتن 
شیوع  عدم  و  پرداخت  کارکنان  سلامت  اولویت 
گستردۀ این بیماری در میان کارکنان این شرکت 
اتخاذشده در  اقدامات و تدابیر  از موفقیت  را نشان 

این شرکت دانست.

رئیس کمیسیون نظارت و تحول اداری شورای اسلامی شهر کرج 
گفت: اتوماسیون املاک در شهرداری کرج اقدامی ارزشمند و بی نظیر 
در کشور است که دوره کنونی شورای اسلامی شهر با جدیدیت تمام 

برای به ثمر رسیدن این مهم تلاش نموده است. 
اطلاع  پایگاه  از  نقل  به  و  امروز  کرج  خبری  پایگاه  گزارش  به 
رسانی شورای اسلامی شهر کرج، محمد حسین خلیلی اردکانی در 
نطق پیش از دستور خود در صد و نود و یکمین جلسه رسمی شورای 
تحول  و  نظارت  کمیسیون  جلسات  از  گزارشی  کرج  شهر  اسلامی 
عنوان  اقداماتی  جمله  از  را  املاک  اتوماسیون  وی  کرد.  ارائه  اداری 
صحیح  اجرای  بر  اداری  تحول  و  نظارت  تحول  کمیسیون  که  کرد 
کافی  و  لازم  اطلاعات  نداشتن  به  توجه  با  و  است  داشته  تاکید  آن 
از  استفاده  سوء  احتمال  و  اطلاعات  یکپارچگی  فقدان  همچنین  و 

اساسی  صورت  به  مشکل  و  موضوع  که  گردید  موجب  وضعیت  این 
تشکیل  از  اردکانی، پس  خلیلی  گفته  گردد.به  مطرح  کمیسیون  در 
جلسات کمیسیون نظارت و تحول اداری این مهم در دستور کار قرار 
گرفت و اولین اقدامی که انجام شد تبدیل سامانه سرا که غیر قابل 

استفاده بود به سامانه سامان بود.
بانک  آوری  جمع  شیوه  از  گزارشی  همچنین  شورا  عضو  این 
اطلاعاتی ارائه داد و گفت: نقشه gis تهیه شده و کدهای مختلف در 
هر منطقه تعیین و بانک اطلاعاتی آماده شده در سیستم بارگذاری 
داد:  ادامه  اردکانی  شود.خلیلی  بروز  باید  همواره  اطلاعاتی  بانک  و 
مهمترین موضوعی که باید پیگیری شود موضوع فرآیندی است که 
قریب 6 ماه طول می کشد و موضوع دیگر اینکه باید مشخص شود 
در اختیار گذاشتن اطلاعات املاک به چه نحو باشد و چه کسانی می 

توانند از این اطلاعات املاک به چه نحو استفاده کنند و آیا لازم است 
این اطلاعات در اختیار عموم مردم گذاشته شود

 بیش از ۸۰ درصد بودجه عمرانی 
سال ۱۳۹۸ تحقق یافت

 افزایش ظرفیت پست های 
توزیع برق منطقه بسطام

مدیرمخابرات منطقه گلستان:  اراده مخابرات، ارائه سرویس با کیفیت به مشتریان است

دبیر اجرایی خانه کارگر استان:

جامعه كارگری آذربایجان غربی با مشکل تهیه اقلام بهداشتی مواجه است

حجم کارهای عمرانی شهرداری اسلامشهر طبق 
سرفصلهای بودجه مصوب ۱۳۹۸ از رشد چشمگیری 
نسبت به سال های گذشته برخوردار بود به طوری 
و  محقق  شده  پیش بینی  اعتبارات  درصد   ۸۰ که 
معاون  گورابی  رسید.هادی  قرارداد  عقد  مرحله  به 
فنی و عمرانی شهرداری در تشریح کارهای عمرانی 
متمم  اساس  بر  در سال گذشته گفت:  انجام شده 
اسلامی  تصویب شورای  به  که  بودجه سال ۱۳۹۸ 
 ۰۰۰/۰۰۰/۵۰۰/۲۴۰/۱ مجموع  در  رسید  شهر 
تفکیک  به  عمرانی  پروژه های  اجرای  برای  ریال 
عمرانی  پروژه های  همچنین  و  گانه  شش  مناطق 
اعتبار  این  از  بود که  بینی شده  فرامنطقه ای پیش 
مبلغ ۰۰۰/۰۰۰/۲۵۰/۹۹۳ریال یعنی چیزی بالغ بر 
۸۰ درصد بودجه عمرانی مصوب ،محقق و منجر به 
عقد قرارداد و به مرحله عملیات اجرایی رسیده است 
قراردادهای  درصدی   6۰ افزایش  دهنده  نشان  که 
منعقد شده عمرانی نسبت به سال ۱۳۹۷ می باشد 

نیز رشد  اینکه کارهای عمرانی سال ۱۳۹۷  ضمن 
از آن )۱۳۹6 ( به سال پیش  قابل توجهی نسبت 
و حجم  ارقام  این  کنار  در   : افزود  است.وی  داشته 
مترو  عظیم  پروژه  به  باید  عمرانی  های  پروژه  از 
اسلامشهر هم اشاره کرد که در سال گذشته حدود 
۴۰۰ میلیارد ریال از منابع شهرداری و ۱۰۰ میلیارد 
ریال نیز با نظارت عالیه سازمان حمل ونقل ریلی از 
محل اعتبارات دولتی به آن تزریق شده است.گورابی 
در خاتمه افزود:  شهرستان اسلامشهر طبق ارزیابی 
دفتر فنی عمرانی و حمل و نقل ترافیک استانداری 
تهران موفق به کسب رتبه برتر در اجرای پروژه های 
عمرانی در سال ۹۸شد که به هر حال پروژهایی که 
به  گذشته  سال  طی  اسلامشهر  شهرداری  توسط 
مرحله اجرا و انجام رسید در این این موفقیت بی 
تاثیر نبوده و در واقع این موفقیت حاصل همدلی و 
همکاری مجموعه مدیریت شهری و مشارکت خوب 

شهروندان محترم اسلامشهری بوده و هست. 

مدیر امور بسطام از افزایش قدرت پست های 
توزیع برق ، در راستای تغذیه برق متقاضیان جدید 
و ظرفیت سازی لازم برای مشترکان بخش بسطام 
و  نصب  با   : گفت  موسوی  داد.سیدحمیدرضا  خبر 
بهره برداری از ۲۲ ایستگاه هوایی توزیع برق در سال 
قبل ، هم اینک ظرفیت پست های برق بسطام ، یک 
هزار و ۲۵ کیلوولت آمپر است.وی با اشاره به این که 
برای تامین برق متقاضیان جدید ۱۵ هزار و ۲۳۴ متر 
خط۲۰ کیلوولت و پنج هزار و ۷۲6متر شبکه فشار 
ضعیف دایر شده افزود : در راستای پایداری خطوط 
 ، به مشترکان  برق رسانی و استمرار خدمات دهی 
طرح اصلاح و بهسازی ۱۰ هزار و ۷6۴ متر شبکه 
های توزیع برق نیز در بخش بسطام به انجام رسیده 
است.وی اظهار داشت : احداث پنج هزار و 6۰۲ متر 
کابل خودنگهدار ، نصب 6۰ دستگاه سرچراغ جدید 
روشنایی معابر و همچنین برقراری ۷۲ کنتور هوشمند 
برق ، برخی فعالیت هایی است که در طی سال ۹۸ 

به اجرا درآمده است.موسوی با عنوان این که در سال 
گذشته ۳۵۴ پروژه ی عمرانی برق رسانی در منطقه 
بسطام عملیاتی شده تصریح کرد : مبلغ پنج میلیارد 
و ۴6۵ میلیون ریال برای اجرای پروژه های ذکر شده 
پیش  های  برنامه  است.وی  گردیده  گذاری  سرمایه 
بینی شده امور برق بسطام برای سال ۹۹ را یادآور شد 
و عنوان کرد : اجرای فاز دوم رینگ محرم – ابرسج 
به طول سه هزار متر ، تجهیز الکتریکی پست زمینی 
ارگ بسطام ، احداث پنج دستگاه پست هوایی عمومی 
در روستاهای میقان ، ابر ، گرمن ، ابرسج و شهرکلاته 
خیج ، برقراری یک کیلومتر شبکه روشنایی حدفاصل 
روستای قلعه عبدا... تا روستای قلعه نو ، تقویت پنج 
هزار متر شبکه اراضی ابرسج و همچنین اصلاح ۱6 
کیلومتر شبکه و نصب پایه برق زیرخط واقع  در جاده 
ابتدای  تا  نو  آزادشهر حدفاصل فرعی روستای قلعه 
فرعی کلاته خیج ، در زمره برنامه های عملیاتی این 

امور برای امسال به شمار می روند.

مدیر  شهمرادی  غلامعلی  مهندس  حضور  با  که   ای  درجلسه 
 ، شبکه  معاون  ذبیحی  حمید  مهندس   ، گلستان  منطقه  مخابرات 
مخابرات  مدیر  کبیر  مهندس   ، تجاری  مدیریت  امیرخانلو  مهندس 
واگذاری  در خصوص  شد  تشکیل  بخشها  این  کارشناسان  و  گرگان 
سرویس ftth بحث و تبادل نظر گردید.مدیرمخابرات منطقه گلستان 
با اشاره به جدید بودن سرویس ftth و اهمیت آن گفت : چون این 
نوع سرویس  اینترنت از سرعت و کیفیت بالایی برخورداراست باید 

از  باشیم.وی  داشته  آن   توسعه  و  ارتقاء  برای  مناسبی  رویکردهای 
 ftth نام سرویس  ، فروش و ثبت  بازاریابی  بازنگری در فرآیند  لزوم 
نیز سخن گفت و افزود : اگر از لحاظ زمانی در تحویل این سرویس 
این  در  موثر  عوامل  و  شود  شناسی  آسیب  باید  دارد  وجود  مشکلی 
زمینه شناسایی شده و مشکل رفع گردد.مهندس غلامعلی شهمرادی 
از  را   حاذق  و  ای  حرفه  پیمانکاران  انتخاب  جهت  در  ریزی  برنامه 
سرویس  تحویل  پروژه  کیفیت  با  انجام   : گفت  و  دانست  ها  اولویت 

تا  اجرا شود  با دقت کافی  باید  و  ارزشمند است  به مشتریان   fthh
نسبت به اخذ رضایت مشتری موفق شویم .مدیر مخابرات گلستان راه 
اندازی مرکز معرفی و فروش محصولات و سرویسهای نوین مخابراتی 
همچنین ایجاد مسیر و سامانه ثبت خرابی سرویس ftth راخواستار 
شد و گفت: ارده مخابرات ، ارائه سرویس با کیفیت به مشتریان است 
و تلاش ما در سال جدید افزودن کیفیت و توسعه ارتباطات مخابرات 

در استان میباشد.

دبیر اجرایی خانه کارگر آذربایجان غربی گفت: با مشکل تامین 
مواجهیم. استان  کارگری  جامعه  بین  عرضه  برای  بهداشتی  اقلام 
سعید مصطفی نژاد در نشست خبری با اصحاب رسانه که در محل 
خانه کارگر در مرکز استان برگزار شد، ااشاره به بازگشایی واحدهای 
افزود:  بهداشتی   های  پروتکل  رعایت  اهمیت  و  صنعتی  و  تولیدی 
متاسفانه بسیاری از واحدها با مشکل تهیه اقلام بهداشتی مواجهند که 

نیازمند توجه بیشتر از سوی علوم پزشکی استان هستیم.
وی با بیان اینکه صیانت از حقوق کارگران و رفع مشکلات این 
صنف اولویت خانه کارگر است، گفت: ۸۰ هزار نفر عضو خانه کارگر 

ورزشی  و  رفاهی  درمانی،  آموزشی،  مختلف  خدمات  از  استان  مرکز 
استفاده می کنند.مصطفی نژاد با بیان اینکه متاسفانه از قشر کارگر 
افراد قشر مظلوم جامعه  به معنای واقعی کلمه حمایت نشده و این 
محسوب می شوند، گفت: حقوق و دستمزد کارگران متناسب با تورم 
وضع  بهبود  به  نسبت  مسئولان  که  قولهایی  به  است  لازم  و  نیست 

معیشتی این قشر داده اند عمل کنند.
و  کارگر  قشر  اینکه  به  بااشاره  استان  کارگر  خانه  اجرایی  دبیر 
متضرر  کرونا  شیوع  واسطه  به  استان  تولیدی  واحدهای  از  بسیاری 
شدند، تصریح کرد: در حال رصد آمار واقعی از تعداد واحدهای آسیب 

دیده ناشی از کرونا هستیم.وی از توزیع بسته های حمایتی در بین 
افزود:   افراد آسیب دیده عضو خانه کارگر در مرکز استان خبر دادو 
تاکنون ۵۸۰۰ سبد تنظیم کالا  و ۵۰۰ بسته رایگان غذایی به همراه 
ماسک و دستکش نیز توزیع شده است.مصطفی نژاد بااشاره به برنامه 
های خانه کارگر استان گفت: راه اندازی ۲شعبه دیگر خانه کارگر در 
ارومیه، راه اندازی دانشگاه علمی کاربردی و  افتتاح استراحتگاه ، راه 
اندازی مهدکودک و پیش دبستانی خانه کارگر و امضا تفاهم نامه با 
فنی و حرفه ای به منظور ارتقا مهارت اعضا از برنامه های پیش رو این 

تشکل کارگری در استان است.

افزایش ۵۰ درصدی مصرف برق در 
خوزستان

مدیرعامل شرکت برق منطقه ای خوزستان 
رشد  درصد   ۵۰ استان  در  برق  مصرف  گفت: 
دشت  است.محمود  کننده  نگران  که  داشته 
پیک  جاری  هفته  شروع  با  کرد:  اظهار  بزرگ 
مصرف برق، افزایش نگران کننده ای پیدا کرد و 
در اولین روز هفته به افزایش ۴۰ درصدی نسبت 
به مدت مشابه در سال قبل رسید.وی بیان کرد: 
سیر  این  نیز  اردیبهشت(   ۷( یکشنبه  روز  در 
رشد ۵۰  و  ادامه  پیک مصرف  افزایش  صعودی 
درصدی را نشان می دهد.مدیرعامل شرکت برق 
مصرف  اوج  کرد:  تصریح  خوزستان  ای  منطقه 
بوده  مگاوات   ۹۷۳ هزار   ۴ گذشته  روز  در  برق 
در حالی که در همین تاریخ در سال گذشته ۳ 
هزار ۳۲۰ مگاوات مصرف شده است.دشت بزرگ 
وارد  باعث  را  مصرف  درصدی   ۵۰ افزایش  این 
افزود:  و  دانست  برق  تجهیزات  به  کردن شوک 
از مردم می خواهیم مصرف بهینه انرژی برق را 
الگوی  با رعایت  و  قرار دهند  سرلوحه کار خود 
پایدار در  برق  تامین  را در  برق  مصرف؛ صنعت 

این روزهای گرم کرونایی همراهی کنند.

مدیر عامل شرکت برق منطقه ای خوزستان:
رشد نگران کننده مصرف برق در 

خوزستان
مدیرعامل شرکت برق منطقه ای خوزستان 
از رشد ۴۰ درصدی مصرف برق در استان خبر 
سوی  از  برق  مصرف  مدیریت  خواهان  و  داد 
روز  گفت:  بزرگ  دشت  شد.محمود  شهروندان 
گذشته )شنبه 6 اردیبهشت( اوج مصرف برق در 
قبل  سال  در  مشابه  مدت  با  مقایسه  در  استان 
کرد:  بیان  است.وی  داشته  رشدی ۴۰ درصدی 
برق  تاریخ پیک مصرف  سال گذشته در همین 
۲ هزار و ۹۰۵ مگاوات بوده ولی امسال به چهار 
رشد  که  کرده  پیدا  افزایش  مگاوات   ۸۲۵ هزار 
قابل توجه و بالایی است.مدیرعامل شرکت برق 
منطقه ای خوزستان با ابراز نگرانی از این رشد 
که  خواهیم  می  مردم  از  کرد:  تصریح  مصرف؛ 
همکاری  برق  با صنعت  قبل  های  سال  همانند 
تا  باشند  داشته  را  مصرف  مدیریت  در  را  لازم 
بدون  نیز  امسال  برق  مصرف  پیک  از  بتوانیم 

مساله ای عبور کنیم.

نائب رئیس شورای اسلامی شهر فردیس
فعالیت عمرانی در فردیس جان دوباره 

گرفته است
فردیس  شهر  اسلامی  شورای  رئیس  نائب 
های  پروژه  شکوفایی  سال  جاری ،  سال  گفت: 
گزارش  به  بود.  خواهد  فردیس  شهر  عمرانی 
سید  فردیس،  شهری  مدیریت  خبری  پایگاه 
هفت  ماده  کمیسیون  جلسه  در  یعقوبی  حمید 
شهرداری فردیس که صبح دوشنبه برگزار شد، 
با اشاره به اینکه اقدامات عمرانی و خدماتی در 
فردیس جان گرفته است، گفت: تلاش مجموعه 
تقدیر  شایسته  راستا  این  در  فردیس  شهرداری 
سال  امسال،  اینکه  بیان  با  ادامه  در  است.وی 
شکوفایی پروژه های عمرانی در فردیس خواهد 
شهری  مدیریت  مجموعه  کرد:  اضافه  بود، 
راستای  در  هماهنگی  و  همدلی  با  صدد  در 
زیرساخت سازی و توسعه شهر اقدام کند.یعقوبی 
در بخش دیگری با اشاره به اینکه مدیریت بهینه 
با همکاری مردم امکان پذیر است، عنوان  شهر 
کرد: یکی از مهم ترین مسائل شهر حفظ، توسعه 
است  سبز  فضای  و  زیست  محیط  نگهداشت  و 
که این موضوع باید در فردیس مورد توجه قرار 
های  ریه  سبز  فضاهای  اینکه  بیان  با  گیرد.وی 
مدیریت  کرد:  خاطرنشان  هستند،  شهر  تنفسی 
شهری فردیس در راستای توسعه این فضاها از 

هیچ تلاشی فروگذار نیست.

کسب رتبه برتر اداره کل راه و شهرسازی استان 
اصفهان در اجرایی احکام ورتبه سوم درحوزه 

املاک و حقوقی
واگذاری اراضی به ۹۳۷ نفر از اقشار 

ویژه استان اصفهان
شهرسازی  و  راه  حقوقی  و  املاک  معاون 
های  شاخص  براساس  داد:  خبر  اصفهان  استان 
لحاظ  به  این حوزه  عملکرد،  ارزیابی  اختصاصی 
رتبه  تعریف شده،  های  برنامه  از  گرفتن  پیشی 

اول کشوری را کسب کرد.
عبدالحسین پارسایی راد با ارائه گزارشی از 
این  و حقوقی  املاک  انجام شده حوزه  اقدامات 
اداره  کل در سال ۹۸ گفت: جهت اجرای قانون 
زمین شهری، با برنامه ریزی و تلاش های صورت 
گرفته اسناد مالکیت یک هزار و ۱۳۱ هکتار از 
سازمان  نمایندگی  با  دولت  بنام  دولتی،  اراضی 
افزود: در  ملی زمین و مسکن اخذ شد.    وی 
از جمله  ویژه  اقشار  به  اراضی  واگذاری  راستای 
و  ایثارگران  آزادگان،  جانبازان،  شهدا،  خانواده 
خانواده های دارای حداقل دو معلول، این اداره 
کل در سال گذشته به تعداد ۹۳۷ نفر متقاضی 
این  از  که  است.  داشته  واگذاری  شرایط،  واجد 
میان ۱۷۰ هکتار واگذاری غیرمسکونی و ۸هزار 
و ۲6۱ واحد واگذاری مسکونی صورت پذیرفته 
راستای  در  را  طرح  این  همچنین  ایشان  است. 
حمایت اجتماعی دانست و خاطرنشان کرد: در 
حال حاضر با برنامه ریزی های انجام شده مشکلی 
در روند واگذاری وجود ندارد و این طرح کماکان 
ادامه دارد. معاون املاک و حقوقی اداره کل راه 
اقدامات  دیگر  خصوص  در  استان  شهرسازی  و 
بخش  در  داشت:  بیان  حوزه  این  شده  انجام 
حقوقی ، تعداد ۹۰۰ پرونده در جریان بوده که 
آراء صادره آن، له دولت )به سود دولت(  تعیین 
در  گذشته  سال  همچنین  است  شده  تکلیف 
تفکیکی  تعداد ۸۰۰ صورتمجلس  املاک  بخش 
در سطح و طبقات تهیه شده است. وی در پایان 
به واگذاری و پرداخت حد نصاب مالکانه از محل 
موجودی اراضی دولتی به متراژ ۵۰۰۰ متر مربع 
اشاره کرد و گفت: طبق شاخص های اختصاصی 
در سال ۹۸ به لحاظ پیشی گرفتن از برنامه های 
تعریف شده، این حوزه حائز کسب رتبه برتر در 
اجرایی احکام ورتبه سوم حوزه املاک وحقوقی 

در سطح کشور شده است.

آغاز طرح ضربتی شناسایی محرومان 
فاقد مسکن در گلستان؛ ۳۰۰۰ 

واحدمسکونی تا دهه فجر ساخته می شود
سرپرست بنیاد مسکن گلستان از آغاز طرح 
ضربتی شناسایی محرومان فاقد مسکن در استان 
برنامه  راستای  در  طرح  این  گفت:  و  داد  خبر 
ساخت ۳ هزار واحد مسکونی ویژه محرومان اجرا 
شده است.سیدمحمد حسینی اظهار داشت: طرح 
ضربتی شناسایی افراد محروم و نیازمند فاقد مسکن 
یا دارای مسکن غیرمقاوم و ناایمن در استان آغاز 
شده است.وی با اشاره به حضور تیم های ارزیاب در 
شهرستان های مختلف برای راستی آزمایی اطلاعات 
خانوارهای محروم فاقد مسکن افزود: این طرح در 
راستای برنامه ساخت ۳ هزار واحد مسکونی ویژه 
محرومان در استان اجرا شده و به مدت ۳ روز ادامه 
خواهدداشت.سرپرست بنیادمسکن استان گلستان 
برنامه  سازمان  نامه  تفاهم  براساس  شد:  یادآور 
است  قرار  بنیادمسکن  و  امداد  کمیته  بودجه،  و 
استان  در  محرومان  ویژه  مسکونی  واحد  هزار   ۳
ساخته شود که دهه فجر سال گذشته این طرح 
با حضور مسئولان کلنگ زنی شد.وی گفت: جامعه 
هدف این طرح عمدتا از مددجویان تحت پوشش 
کمیته امداد امام خمینی )ره( و بهزیستی است که 
کار صحت سنجی اطلاعات این خانواده ها آغاز شده 
است.حسینی با اشاره به پرداخت کمک بلاعوض 
برای ساخت مسکن محرومان خاطرنشان کرد: برای 
ساخت این واحدهای مسکونی حدود ۲۰۰ میلیارد 
تومان اعتبار نیاز است.سرپرست بنیادمسکن استان 
گلستان گفت: طبق قولی که به مردم داده شده قرار 
است تا دهه فجر امسال ۳ هزار واحد مسکونی ویژه 

محرومان و نیازمندان ساخته و تحویل آنان شود.

رانش در روستای آق امام مراوه تپه به 
۲۵ واحد مسکونی خسارت زد

مسکن  بنیاد  عمومی  روابط  گزارش  به  بنا 
بنیاد  گلستان، سرپرست  استان  اسلامی  انقلاب 
مسکن استان بعد از بازدید از واحدهای مسکونی 
در  سیل  از  دیده  خسارت  روبنایی  تاسیسات  و 
روستای رانشی آق امام شهرستان مراوه تپه در 
مصاحبه با سیمای مرکز گلستان میزان خسارت 
ها و اقدامات بنیاد مسکن استان در جهت جبران 
مسکن  بنیاد  کرد.سرپرست  تشریح  را  خسارتها 
استان گفت: از آنجایی که روستای آق امام جزو 
روستاهای در معرض خطر استان بوده، مطالعه 
زمین شناسی این روستا در سال گذشته توسط 
روستا  این  بود،  شده  انجام  استان  مسکن  بنیاد 
هر  و  بود  پایدارسازی  و  سازی  ایمن  نیازمند 
گونه ساخت و ساز جدید در این روستا ممنوع 
 ۲۵ کنون  تا  است  ذکر  به  بود.لازم  شده  اعلام 
در  زمین  رانش  و  طوفان  اثر  بر  مسکونی  واحد 
شهرستان مراوه تپه دچار خسارت شده است که 
اقدامات  استان  بنیاد مسکن  گفته سرپرست  به 
مدیریت  هماهنگی  با  خسارتها  جبران  جهت 
بحران استانداری آغاز گردیده است.لازم به ذکر 
تپه  مراوه  شهرستان  در  امام  آق  روستای  است 
دارای ۵۵۰ خانوار و ۲۳۰۰ نفر جمعیت می باشد 
و رانش در محله سعدآباد این روستا که مقداری 

با روستای اصلی فاصله دارد اتفاق افتاده است..

قاچاقچی مسلح در ایست و بازرسی 
تنگراه  گلستان دستگیر شد

دستگیری  از  گلستان  انتظامی  فرمانده 
قاچاقچی مسلح در ایست و بازرسی تنگراه خبر داد 
و گفت: از خودروی متهم نارنجک و سلاح جنگی 
کشف شده است.به نقل از پایگاه اطلاع رسانی پلیس، 
ماموران  اظهارداشت:  قاسمی  روح الامین  سردار 
انتظامی گالیکش در ایست و بازرسی تنگراه حین 
کنترل خودروهای عبوری به یک دستگاه سواری 
کردند.فرمانده  متوقف  را  آن  و  مشکوک  هیوندا 
از  بازرسی  حین  کرد:  تصریح  گلستان  انتظامی 
خودرو، راننده به سرعت اتومبیل را روشن کرده و 
اقدام به فرار کرد که با سرعت عمل ماموران و طی 
یک تعقیب و گریز هدفمند پلیسی خودرو متوقف و 
متهم زمین گیر شد.وی با اشاره به مجروح شدن ۲ 
مامور وظیفه شناس طی این عملیات و انتقال آنان 
به مراکز درمانی، تصریح کرد: در بازرسی از خودرو 
متهم، مقدار ۱۳ کیلو و ۴۵۵ گرم تریاک، یک قبضه 
کلت کمری جنگی یک تیغه خشاب جنگی ۱۵ 
عددی، ۳۴ عدد فشنگ جنگی، یک عدد نارنجک 
دستی اشک آور و ماسک ضد گاز و فیلتر مربوط به 
آن، تعداد ۸ حقه وافور بدون چوب و ۲ عدد حقه 
کامل وافور و تعداد ۲ عدد سیم حلقه دار کشف 
شد.سردار قاسمی با اشاره به معرفی متهم به مراجع 
قانونی، تصریح کرد: پلیس قاطعانه و با تمام توان با 
مخلان امنیت برخورد کرده و اجازه عرض اندام به 

اینگونه افراد نخواهد داد.

مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان گیلان:
تخصیص ۱۰۰ درصدی اعتبارات 

صندوق توسعه ملی در سال ۹8 برای 
آبرسانی به روستاها 

با  نشست  در  شرکت  این  مدیرعامل 
 ۱۰۰ تخصیص  از  رودسر  فرماندارشهرستان 
در سال  ملی  توسعه  اعتبارات صندوق  درصدی 
داد.سید  خبر  روستاها  به  آبرسانی  برای   ۹۸
محسن حسینی رئیس هیأت مدیره و مدیرعامل 
با اشاره به  شرکت آب و فاضلاب استان گیلان 
طرح یکپارچه سازی شرکت های آب و فاضلاب 
شهری و روستایی گیلان از سوم اسفندماه سال 
گذشته، اظهار داشت: هدف از اجرای این طرح 
است. مردم  به  خدمات  کیفیت  سطح  افزایش 
گیلان  استان  جغرافیایی  بافت  به  اشاره  با  وی 
گفت:  آبرسانی  های  پروژه  اجرای  مشکلات  و 
برای تأمین آب مناطق شرقی گیلان نیز پروژه 
هایی در دست اجراست و با اجرای طرح آبرسانی 
مناطق  این  به  ورودی  آب  چمخاله،  و  چاف  به 
و  آب  شرکت  مدیرعامل  یافت.  خواهد  افزایش 
فاضلاب استان گیلان با تأکید بر ضرورت تأمین 
مناطق  شرب  آب  کیفیت  ارتقاء  و  روستاها  آب 
توسعه  صندوق  اعتبارات  کرد:  تصریح  روستایی 
روستاها  به  آبرسانی  برای   ۱۳۹۸ سال  در  ملی 
۱۰۰درصد تخصیص یافت و مطالعات لازم انجام 
و پروژه های آبرسانی در قالب برنامه های ۲ ساله 

پیش بینی شده است.
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